

CANDIDATE NOMINATION PAPER*Education Act and the Education Authority Regulation*

We, the undersigned of Electoral Zone No. 2, French Language School Board, nominate:

_____, _____
(SURNAME) (FIRST NAME)

of _____
(PRINT FULL CIVIC ADDRESS)

Telephone: _____ email: _____

as a Candidate to serve as a Trustee for Electoral Zone No. 2, French Language School Board, and we desire them to be described on the ballot paper as:

_____, _____
(PRINT SURNAME) (PRINT GIVEN OR ASSUMED NAME)

of _____
(PRINT COMMUNITY)

	PRINT NAME	PRINT CIVIC ADDRESS	SIGNATURE
1			
2			
3			
4			
5			
6			
7			
8			
9			
10			
11			
12			

**TO BE SIGNED BY TEN (12) OR MORE PERSONS QUALIFIED AS ELECTORS

Consent and Declaration of Candidate

I do consent to the foregoing nomination and declare I am qualified under Section 5 of the *Education Act* Election Regulations to be a Trustee Candidate for the French Language School Board (CSLF). I understand the working language and the language of the administration of the French Language School Board is French.

Signed at _____, in the Province of Prince Edward Island

this _____ day of _____, 2023

_____, _____
(RETURNING OFFICER) (CANDIDATE)

NOTE: Completed Nomination Papers must be filed with Elections PEI prior to 2pm on Friday September 22, 2023 (Nomination Day) registration@electionspei.ca

PROMOTIONAL OPPORTUNITY

All candidates have the opportunity to promote themselves as candidates during this election. For more information please contact: schoolboardelections@gov.pe.ca

DÉCLARATION DE CANDIDATURE

Education Act (loi sur l'éducation) et Education Authority Regulation (règlement sur les autorités scolaires)

Nous, soussignés de a electoral zone no. 2 , Commission scolaire de langue française, désignons :

_____, _____
(NOM DE FAMILLE) (PRÉNOM)

de _____
(ADRESSE MUNICIPALE COMPLÈTE EN LETTRES MOULÉES)

Numéro de téléphone _____ Courriel _____

pour être candidat au poste de commissaire pour la electoral zone no. 2 ,
Commission scolaire de langue française, et nous souhaitons que les renseignements suivants figurent
sur le bulletin de vote :

_____, _____
(NOM DE FAMILLE EN LETTRES MOULÉES) (PRÉNOM OU NOM D'EMPRUNT EN LETTRES MOULÉES)

de _____
(COMMUNAUTÉ EN LETTRES MOULÉES)

	NOM EN LETTRES MOULÉES	ADRESSE MUNICIPALE EN LETTRES MOULÉES	SIGNATURE
1			
2			
3			
4			
5			
6			
7			
8			
9			
10			
11			
12			

** À ÊTRE SIGNÉ PAR DIX (10) PERSONNES OU PLUS AYANT QUALITÉ D'ÉLECTEUR

Consent and Declaration of Candidate

J'accepte la nomination présentée ci-dessus et je déclare avoir les qualités requises, énoncées à l'article 5 du règlement sur les élections de l'Education Act (loi sur l'éducation), pour être candidat au poste de commissaire pour la Commission scolaire de langue française (CSLF). Je comprends que c'est le français qui est la langue de travail et la langue de l'administration de la Commission scolaire de langue française.

Fait à _____, dans la province de l'Île-du-Prince-Édouard le _____ 2023

_____, _____
(Directeur du scrutin) (Candidat)

REMARQUE : Les déclarations de candidature dûment remplies doivent être déposées auprès Elections PEI d'ici le vendredi 22 septembre 2023 à 14 h (jour de clôture des candidatures). registration@electionspei.ca

OPPORTUNITÉ PROMOTIONNELLE

Tous les candidats ont la possibilité de faire la promotion de leur candidature durant cette élection. Pour plus de renseignements, veuillez communiquer avec : schoolboardelections@gov.pe.ca